
 Precs i preguntes Arenys en Comú - Ple Nov’23 

 PRECS 

 Aquestes darreres setmanes l'ús del mòbil als centres escolars i a casa ha centrat 
 part de l'actualitat arribant fins al Parlament. Conscients que hi ha un problema a 
 resoldre: l'ús excessiu de les pantalles, però també una realitat que cal encarar: la 
 tecnologia ja forma part de les nostres vides, preguem al govern que convoqui una 
 Taula de Treball amb la comunitat educativa (docents i famílies) on poder analitzar i 
 establir mesures consensuades que garanteixin un ús adequat i eficient. Com a 
 mares i pares molts hem passat pel moment en el qual hem lluitat a contracorrent 
 intentant retardar l'ús dels telèfons mòbils i veient que la manca d'una estratègia 
 conjunta com a societat feia pràcticament impossible aconseguir-ho. Per això 
 malgrat la regulació que en faci el Departament considerem que cal fer un treball 
 amb els nostres centres i professionals en l'àmbit local. 

 PREGUNTES 

 1.  En una intervenció al programa El Dominical de Ràdio Arenys en motiu de la 
 Fira d'Entitats el regidor de participació ciutadana va respondre a la petició 
 de AVAM d'entrar als Consells dient que els garantia l'entrada Consells i que 
 si calia es canviaria el reglament dels mateixos. Com i quan farà aquest canvi 
 de reglament el govern? Pensa convocar a la resta de partits per treballar 
 aquest tema? Es canviaran tots els reglaments, és a dir es podrà participar en 
 tots els consells ja constituïts, l'escolar, el de la Residència Geriàtrica, el 
 Consell Assessor de Ràdio Arenys...? I pel que fa a qui pot participar pensa el 
 govern garantir la participació de qualsevol persona que ho sol·liciti o serà 
 només per representants d'entitats? Caldrà estar empadronat o algú que 
 tingui una segona residència podrà demanar ser-hi? Han pensat si fixaran un 
 límit de persones que hi puguin participar? 

 2.  El Govern de la Generalitat ha decretat l'estat de preemergència per la 
 sequera. Tot i que segons les dades del passat mes d'octubre la mitjana del 
 consum a Arenys està per sota del màxim permès, quines mesures ha previst 
 fer el govern per afrontar aquest moment d'excepcionalitat, tot pensant que si 
 no plou en només un parell de setmanes es podrien ampliar les restriccions i 
 decretat l'estat d'emergència? Ha previst alguna campanya informativa o 
 xerrades de conscienciació? Ha estudiat altres mesures com distribució 
 d'airejadors per les aixetes per exemple? 

 3.  Té pensat l'equip de govern reprendre les sessions de RCP obertes a tots els 
 arenyencs i arenyenques en col·laboració amb el CAP i aprofitant que hi ha 
 diversos professionals acreditats com a formadors? 

 4.  En quin punt es troben les obres de les Clarisses? Han resolt les diferències 
 l'equip redactor, l'empresa constructora i la direcció de l'obra? Quines 
 decisions s'han pres? 


